

PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE 2007-05-07

Närvarande		
Lars Kvissberg, Carl Ragnarsson, Gun Karlsson, Anna Nilsson, Magnus Berg (del av tiden)		
Ej närvarande		
Lennart Linnerstedt, Staffan Hed, Inger Kippel		
Datum för mötet	Klockan	Lokal
2007-05-07	17.00	Filbyter Bridge Klubblokal

1 MÖTETS ÖPPNANDE

Ordförande förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.

2 FÖREGÅENDE PROTOKOLL

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom med följande kommentarer/diskussioner:

2.1 SM-lag

Vi hade en diskussion om arrangemanget kring SM-lag. Calle engagerar en bil från Schenker som transporterar hit skärmarna till onsdag lunch 17/5. Lasse ser till att skärmarna är klara att hämta senast 11 på onsdag 17/5.

Följande personer engageras att hjälpa till att ställa i ordning lokalen inför spelet (start onsdag 17/5 kl 17.00):

Calle Ragnarsson, Magnus Berg, Staffan Hed, Tommy Andersson, Torsten Åstrand, Gun och Lennart Karlsson, Lars Kvissberg, Anna Nilsson (eller Sune Björling) och Lennart Linnerstedt.

Arbetslag om 3 personer bygger upp skärmarna och övriga hjälper till att möblera . Jobbet borde vara gjort på 1-2 timmar.

När spelet är slut på söndagen ska allt rivas ned (går fortare). Spelet förväntas vara slut vid 17 och det vore bra om städpatrullen hade möjlighet att komma vid 17.30-18 för att göra veckostädning innan allt ställs i ordning igen. Lasse pratar med Riddarsporre ang detta.

2.2 Bridgevecka

Beslutades att Filbyter Bridge har bridgevecka v.35 (med start lördag den 25 augusti). Calle har tagit fram ett förslag till spelprogram. Vi avser att göra reklam för veckan inom distriktet genom att skicka ut inbjudan/spelprogram till klubbansvariga kontaktpersoner i distriktet. Därtill lägger vi upp en avdelning på hemsidan där man kan se spelprogram och inbjudan.

En fråga som vi inte diskuterade var hur vi tar emot anmälan. Internt kan vi sätta upp anmälningslistor till de olika tävlingarna men vi måste ha en anmälningsväg för externa intressenter.

2.3 Medborgarskolan

Medborgarskolan har kontaktat Lennart Linnerstedt för att de vill ha sina bridgekurser i vår lokal. Osäkert om vi har kommit till någon överenskommelse avseende detta (Lennart var inte närvarande vid mötet).

2.4 Damtävling med hcp

Frågan om ytterligare en damtävling i Filbyter Bridge regi diskuterades vid förra styrelsemötet. Beslutades då att om någon är villig att ansvara för arrangemanget kan klubben ordna en handicaptävling för damer – företrädesvis på höstkanten (då vi redan har ett dam-arrangemang på vår/vintern).

2.5 Linköpingsserien

Antalet spelande lag i Linköpingsserien minskar. Styrelsen är överens om att något måste göras för att få en ”nytändning” – serien har sett likadan ut i 30 år och det vore kul med något nytt. Några uppslag till förändringar togs upp men vi hade ingen längre diskussion. Istället försöker vi ta fram fler förslag och återuppta diskussionen vid nästa styrelsemöte.

Förslagen som togs upp:

1. Man spelar serien i flera omgångar. Man delar in lagen i divisioner om 4 lag i varje division. Sen spelar man t ex 3 matcher och genomför upp- och nedflyttning (de två ledande lagen går uppåt och de två övriga går nedåt i divisionssystemet). Därefter spelar man ytterligare 3 matcher vilket ger slutresultatet i serien.
2. Man anmäler sig parvis till Lkp-serien. Paren rankas in i divisionstillhörighet. Sedan lottas paren ihop med ett (eller fler) par i samma division och de utgör tillsammans ett lag som spelar mot andra lag i samma division. Det finns olika sätt att hantera att vissa par vill spela alla matcher och vissa vill bara spela några, det borde gå att lösa.

Diskussionen fortsätter nästa möte.

I övrigt noterades att en inslussning av kursdeltagare till 4-mannaspel påbörjats. Det är tre lag från kursen som nu spelar en egen division i Lkp-serien. Mycket positivt!

3 EKONOMI

Lars Kvissberg informerade om att ekonomin är stabil och ligger i närheten av budget.

4 STÄDNING AV LOKALEN I SAMBAND MED ARRANGEMANG

Styrelsen måste ta ställning till hur vi ska hantera den extra städinsats som krävs i samband med att vi upplåter vår lokal till tävlingar av olika slag.

Beslutades att Lars pratar med Leif Riddarsporre och frågar om han (och övriga i städpatrullen) vill ta ansvar för städinsatserna även i samband med större tävlingar –

givetvis mot extra arvode. Städpatrullen skulle då komma överens med tävlingsarrangören om hur städningen skulle genomföras. Det är rimligt att de som arrangerar tävlingen får betala för den extra städning som det innebär, dvs avgifterna höjs då i motsvarande grad.

5 TÄVLINGSVERKSAMHETEN

Det behöver fyllas på med fler tävlingsledare som kan ställa upp på eftermiddagar. Endast ett fåtal (om någon i längden??) av de nu engagerade adepterna är lediga på eftermiddagar.

Därtill behövs det en uppstyrring vad gäller ansvaret för de olika tävlingstillfällena. Efter sommarn kommer det att tas fram ett schema där samtliga då aktiva tävlingsledare delar upp de olika tävlingstillfällena mellan sig. Det är bra om det också framgår för de spelande vem som ansvarar för respektive tävlingstillfälle (t ex att man informerar på tavlan vid varje speltillfälle). Den ansvariga tävlingsledaren ska då ansvara för hela det administrativa arrangemanget. Vad gäller ev regelbrott brukar det alltid finnas någon ”domare” i spelarskaran som kan hjälpa till.

6 MEDLEMSENKÄT

Ett förslag till medlemsenkät har tagits fram. Styrelsen skummade igenom den vid sittande bord och var positiva till att genomföra enkäten så snart som möjligt. Syftet är att enkäten ska utgöra ett underlag för hur verksamheten inom klubben ska drivas framöver

Som ett första steg distribuerar Anna enkäten till samtliga styrelsemedlemmar så de har möjlighet att korrigera och lämna synpunkter.

Därefter finns enkäten tillgänglig i spellokalen vid varje speltillfälle (TL delar ut till alla som kommer) och den finns även på hemsidan för de som vill hämta den där.

Svaren ska vara inlämnade senast den 31/7 – detta för att man ska kunna sammanställa ett resultat innan årsmötet som hålls i september. Det kommer att sättas upp en speciell låda där man kan lämna sina enkät-svar.

7 ÖVRIGT

- Klubben har köpt in 2500 nya kortlekar till mycket förmånligt pris.
- De postfack som styrelsemedlemmarna har i cafeterian behöver uppdateras med aktuella namn. (Calle har i skrivande stund redan fixat detta).

8 FATTADE BESLUT

- Filbyters bridgevecka hålls vecka 35 (med start lördag den 25 augusti) 2007.
- Lars pratar med städpatrullen (Leif Riddarsporre) ang ansvar för städning vid större bridgearrangemang.
- Medlemsenkäten kommer att genomföras under våren/sommaren.

9 NÄSTA STYRELSEMÖTE

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 4/6 2007 kl 17.00 i klubblokalen.

Protokollförare

Justeras

Anna Nilsson

Lars Kvissberg